



蓝牙迷你音箱

尊敬的用户:

技术参数

额定阻抗:4♀ 重量:191g 额定功率·3W 喇叭单元:1.6英寸 额定电压:DC 5V 输入接口: 3.5mm立体声 频率响应: 2dB 信噪比: ≥82db 灵敏度:850mV 失真度:≤10% 频率范围: 180Hz-13KHz RMS: 1.3W 供申:USB DC 5V 内置锂电 外观尺寸:60x60x57mm

物品清单

音箱主机、USB电源线、3.5MM音频线、说明书

功能介绍

- ★ 内置蓝牙2.1+EDR无线模块,
- ★ 蓝牙立体声,极佳音质,低音震撼
- ★ 传输距离10M
- ★ 蓝牙免提功能,一键接听电话
- ★ 支持iPhone, iPad以及支持蓝牙功能的设备
- ★ 蓝牙音乐控制功能
- ★ 内置锂电池, MICRO USB接口
- ★ FM收音功能
- ★ TF卡即插即播, 支持全音频格式
- ★ 3.5立体声音频输入接口
- ★ 蓝牙文件传输功能
- ★ 读卡器功能



快速上手

1. 打开音箱初始状态

2. 打开电源,指示灯呈绿色,默认进入蓝牙模式,音箱正在回连上次配对的 蓝牙设备,指示灯快闪表示正在搜索新的蓝牙设备,蓝牙搜索连接:



3. 打开蓝牙设备搜索连接, 初始连接密码 "0000" (较高版本可能不需要 输入密码,直接连接即可),连接后指示灯呈蓝色慢闪,并有声音提示

产品示意图



操作步骤

- 1. 连接手机/平板电脑
- 打开音箱底部的电源开关,音箱会发出"叮"的提示音,指示灯慢闪, 3秒钟后音箱发出"嘟嘟"提示音,指示灯快闪,说明音箱正处于搜索
- 打开手机蓝牙设置(手机品牌不同,蓝牙功能的开启方法也不同)进入 搜索, 手机显示 "AJ-65C" 按手机提示输入密码 "0000" 确认手机连接 成功, 音箱会发出"叮嘟叮嘟"提示音,说明手机与音箱连接成功,整 个配对过程大约需要30秒钟。第二次使用时不用输入密码,直接在手机 上点 "AJ-65C" 即可连接成功

- 当连接成功后,在手机的音乐播放界面控制音箱播放后用音箱上的控制按 钮播放音乐。
- 使用音量调节旋钮调整音量大小到适合的位置。
- 2. 连接筆记本电脑

由于笔记本电脑蓝牙版本繁多,连接方法各有不同,如首次使用无法连接时,

3 FMW音

插入3.5音频线,再长按模式键 ▶II/M 切换到FM模式,短按 ▶II/M 键自动搜台, 短按 ₩键或 ▶键可切换上一个或下一个电台,搜索过程中绿灯闪烁,正常 播放电台时绿灯常亮。通过电位器旋钮调节音量大小。

4. TF卡播放

插入TF卡,则自动切换到音乐播放模式,并自动播放(支持MP3/WAV/WMA) 正常播放时绿灯慢闪,可按▶II/M键暂停或继续播放,暂停时绿灯快闪。短按 ₩ 键或▶ 键可切换上一曲或下一曲。通过电位器旋钮调节音量大小。

5 LINE IN 模式

插入3.5MM音频线,长按 ▶I/M 键切换到 LINE IN 模式,此模式下按键无效, 正常状态下,绿灯快闪、慢闪交替。

6.接听申话:

当手机有来电时,直接短按 ▶II/M 键即可接听,为保证通话质量,与音箱(话筒) 距离最好不要超过50CM,通话结束再短按 ▶II/M 键即可挂断。

常规问题及解决方法

- 1. 蓝牙无法联机: 请确保蓝牙处于搜索状态,被连接设备蓝牙已正常打开 2 蓝牙音箱无声,请检查音箱音量开关是否关闭。同时检查被连接设备蓝牙 输出正常
- 3. 蓝牙音箱无法开机: 给蓝牙音箱进行充电

注意事项:

- 必须插入自带3.5音频线才能进入LINE IN 和 FM 模式,通过长按模式 键 ▶Ⅱ/M 切换到其它播放模式,所有模式下通过音量旋钮调节音量大小。
- 当播放过程中出现断续、不能播放或无法开机时请对音箱充电方可正常 使用, 充电时红灯亮, 充满时灭。充电时可继续使用。
- 使用USB数据线与电脑连接可实现对TF 卡的读写功能。
- 当不使用音箱时,请将音箱底部的开关拨至OFF位,防止电能损耗

Bluetooth Mini Speaker

Respectful users:

Thank you for purchasing our Bluetooth Mini speaker. In order to operate it correctly, please read this user manual carefully before using it.

- * Keep speaker away from water and moisture, do not get it wet.
- ※ Keep speaker away from any heat source.
- * Please adjust to a suitable volume to avoid damaging your health



Technical Parameters

Rated Impedance: 4 Ohm Rated Voltage: DC 5V Frequency response:2dB Sensitivity:850mV RMS:1.3W Size: 60*60*57mm

Weight:191g Speaker: 1.6 inches Aux in:3.5 mm audio jack SNR:≥82db Distortion: ≤10% Frequency Scope:180Hz-13KHz Power supply: DC 5V Built-in Li-ion battery

Items list

Speaker, USB cable, manual, 3.5mm audio cable

Functions Introduction

- Built-in Bluetooth 2.1+EDR wireless module
- Bluetooth audio sound, perfect sound quality and bass effect
- 10M transmission distance
- Support iPhone, iPad and other decives with bluetooth function
- Bluetooth hand free function, answer call easily
- Bluetooth music controlling functions
- Built-in li-ion battery, with micro USB interface
- FM radio function
- Playing music once inserting TF card, supports all audio formats 3.5 audio input jack
- Bluetooth file transfer function
- Card reader function

Quickly know the function well

1. Turn on Bluetooth Speaker:



2. Turn on the power switch, indicator light will be blue, it indicates speaker re-connecting the bluetooth equipment matched on the last time. Bluetooth indicator light flash quickly is searching new bluetooth equipment, if fail to search, press " ▶ ||/M " for more than two seconds to force matched.bluetooth search and connect:





 $3.\ Turn\ on\ blue to oth\ equipment\ to\ search\ and\ connect.\ For\ first\ time\ use, please$ enter passport "0000" (high versions may do not need passport, can connect directly), When well connected, the indicator light will flash slowly and have indicating sound

Product images:





Back side



Positive side

Operation directions

- 1. Connect to Telephone/flat computer
- Turn on the buttom swich, after 3 seconds, speaker will have a "tinkle" warning sound, at this state, speaker indicator light is flashing slowly, 3 seconds later, speakerwill have "honk" warning sound, blue indicator light becomes to quickly flash, it indicates bluetoothis under searching status.
- Turn on telephone bluetooth setting to enter searching status (different brand) telephones will have different methods to turn on bluetooth setting) searching result will display "AJ-65C", use the passport "0000" (4 zeros), then confirmed well connected to the speaker bluetooth, the speaker will have warning sound, it indicates well connected between bluetoot speaker and telephone. 30 seconds for whole operation (difference in different brand telephones) First time it is nessesory to use passport for identification of telephone and speaker, for the second time,no need passport just click " AJ-65C"to connect.
- After well connected, play music from telephone, then use buletooth buttons to
- Adjust the volume button to suitable level
- 2. Connect to laptop

Due to many bluetooth versions about laptops, connected methods will be different. If can not connect for the first time, it should be instored new version bluetooth drive in the lantons

3.FM radio

Insert 3.5mm audio cable, then press mode key ▶I/M three seconds to switch to FM mode, shortly press ▶I/M key to search stations automatically. Shortly press ₩ or 📦 key switch to previous or next station. When searching stations, green light will flash, when it is under common lighting condition indicates playing station. Volume levels adjestment controlled by the knob.

4. TF card mode

When insert TF card, it will switch automatically to playing music mode(support many audio formats, such as MP3/WAV/WMA). the indicator light will flash slowly when playing music, press ▶ ∥/м key for pause or playing, indicator light flash quickly for pause status, shortly press ₩ or ₩ key to previous or next song. Volume levels contolled by knob.

5.LINE IN mode

Insert 3.5mm audio cable, Press "▶∥/м" key three seconds to switch to LINE IN mode, function keys in this status will be invalid. In common status, green indicator light alternates in quick and slow flashing status.

6.Answer call

When call coming from telephone, short press " ▶ ||/M " directly can answer. To make sure call quality, it should keep bluetooth within 50 CM distance, press " ▶ ∥/м "key directly to hang up call.

Solutions for common questions

1. Bluetooth can not connect to device

Please confirm the bluetooth is under searching status, bluetooth equipment of connected device has already turned on

Please check if the volume switch turned off, please also check input of the connected device is bluetooth, bluetooth input volume is common

3.Bluetooth can not be turned on Please charge the speaker

- Must insert the accessory 3.5 audio cable to LINE IN and FM mode. By press mode key ▶II/M three seconds to switch to other playing mode. Volume levels controlled in all modes by the knob.
- Please charge it When the sound is weak or the speaker can not play or can not be turned on. The indicator light will be red when charging, once finished.red light will be off. It can work under charging
- Data transmission in TF card when connecting to computer via USB cable
- When do not use speaker, please push the butoom switch to "OFF", in case to power comsuption.

Federal Communications Commission (FCC) Statement

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Warning: Changes or modifications made to this device not expressly approved by **Shenzhen Hejiaxing Electronics Co.,Ltd** may void the FCC authorization to operate this device.

Note: The manufacturer is not responsible for any radio or tv interference caused by unauthorized modifications to this equipment. Such modifications could void the user's authority to operate the equipment.